

電子傳遞服務表格
eTransmission Service Maintenance Form

致 新富期貨有限公司 (“新富”) (傳真號碼 Fax : 2853-2244)
To : Sanfull Futures Limited (“Sanfull”)

客戶編號 : _____ 客戶名稱 : _____
Client A/C #: _____ Client's Name: _____

- 本人/吾等 現要求新富提供電子傳遞 / API 服務，
I/We hereby request Sanfull to **PROVIDE** eTransmission / API service,
 立即生效 with immediate effect.
 生效日期為 effective from : _____

本人/吾等 要求使用下列電子傳遞方式收取文件：
I/We request to receive my corresponding in the following electronic means:

- 電郵； 電郵地址：
email; email Address: _____
 傳真； 傳真號碼：
Facsimile; Facsimile Number: _____

本人/吾等 同意新富將根據上述指示透過電子傳遞方式向本人/吾等 傳送綜合日結單、月結單及其他通訊 (簡稱“SOA 信件”)。

According to my/our above-mentioned electronic transmission instruction, I/we agree that Sanfull will send me/us all combined daily statement, monthly statement and other correspondences (“Corresponding SOA”).

本人/吾等 現聲明上述之 電郵地址/傳真號碼 屬於 本人/吾等 擁有。

I/We hereby declare the above-mentioned email address/facsimile number genuinely belongs to me/us.

本人/吾等 同意任何透過電郵或傳真傳送至上述地址的文件將被當作 本人/吾等 已收妥。
I/We agree that any email or facsimile transmission to the above address shall be regarded as being received by me/us.

本人/吾等 確認透過互聯網或其他電子媒體是一種內在不可靠的通訊媒體，且這種不可靠性是 新富 不能控制的。

I/We acknowledge that internet or other electronic medium is an inherently unreliable medium of communication, and that such unreliability is beyond Sanfull's control.

若上述安排有任何更改，本人/吾等 同意即時會以書面通知 新富。

I/We further agree that I/we shall immediately notify Sanfull in writing if there are any changes in the above-mentioned arrangement.

- 本人/吾等 現要求新富取消電子傳遞 / API 服務，
I/We hereby request Sanfull to **CANCEL** eTransmission / API service,
 立即生效 with immediate effect.
 生效日期為 effective from : _____

客戶簽署 _____ 日期 _____
Client's Signature : _____ Date : _____

For Official Use Only:			
Signature verified: _____	Date: _____	Input by: _____	Date: _____
Approved by: _____	Date: _____	Checked by: _____	Date: _____